

ملحق «ج» - عرض أتعاب الصكوك Appendix «C» - Sukuk Fees Proposal

This fee proposal is offered based on a suite of services passed by Boubyan Capital Investment Company K.P.C.C (herein referred to as "BCIC").

General Information

- All fees will be calculated and debited monthly for the holdings as per the end of the month.
- Out-of-pocket and any third party expenses will be advised and debited monthly.
- BCIC reserves the right to review the level of the fees below if any non-standard Euroclear Sukuk is held in the account.
- BCIC reserves the right to review the level of the below fees if Platform Fees change.
- This proposal and its terms and conditions are subject to completing and receiving client adoption approval from BCIC compliance department.
- In the case of any services being removed, substituted, or changed, BCIC reserves the right to renegotiate its fees.
- The safe custody fees will be charged and invoiced based on Market price.
- The Customer acknowledges that any change to the commission and/or fees or taxes imposed by any authority related to these transactions shall be borne by the Customer alone.

Custody Fees	
Trade Away	10 bps/Trade
Transaction Fees	USD 40.00
Custody/Bookkeeping Fees on total Holdings Value*	8 bps p.a.
New Issues (Primary Market)	
Access to new issues (per trade/tranche)	20 bps with a minimum of USD300

* Calculated Daily and charged Monthly

تم تقديم عرض الأتعاب هذا بناءً على مجموعة من الخدمات المقدمة من قبل شركة بوبيان كابيتال للاستثمار ش.م.ك.م. (ويشار إليها فيما بعد بـ «بوبيان كابيتال»).

معلومات عامة

- سيتم احتساب جميع الأتعاب وخصمها شهرياً مقابل الحصص المحتفظ بها في نهاية كل شهر.
- سيتم الإيعاز بأي مصروفات نثرية أو أي مصروفات خاصة بأطراف أخرى وخصمها شهرياً.
- تحتفظ شركة بوبيان كابيتال بالحق في مراجعة مستوى الأتعاب المبينة أدناه في حال الاحتفاظ بأي صكوك يوروكلير غير قياسية في الحساب.
- تحتفظ شركة بوبيان كابيتال بالحق في مراجعة مستوى الأتعاب المبينة أدناه في حال تغيير أتعاب/رسوم مزود الخدمة.
- يخضع هذا العرض وشروطه وأحكامه إلى إنجاز واستلام الموافقة على قبول العميل من إدارة الالتزام بشركة بوبيان كابيتال.
- في حال إلغاء أو استبدال أو تغيير الخدمات، تحتفظ شركة بوبيان كابيتال بالحق في إعادة التفاوض على أتعابها.
- سيتم تحميل رسوم الحفظ وإصدار فواتير بها وفقاً لأسعار السوق.
- يقر العميل بأن أي تغيير في العمولة و/أو الرسوم أو الضرائب التي تفرضها أي سلطة أو جهة رقابية تتعلق بهذه المعاملات، سيتحملها العميل وحده.

رسوم حفظ الأوراق المالية	
تنفيذ التداول من خلال وسيط آخر	10 نقاط أساس/ لكل تداول
أتعاب المعاملة	40.00 دولار أمريكي
رسوم الحفظ/إمسك الدفاتر على إجمالي قيمة المحتفظ به*	8 نقاط أساس سنوياً
إصدارات جديدة (السوق الأساسي)	
الوصول إلى الإصدارات الجديدة (لكل تداول/ شريحة)	20 نقطة أساس وبحد أدنى 300 دولار أمريكي

* يتم الحساب بشكل يومي ويتم الخصم بشكل شهري.

Name الاسم

Signature التوقيع

Date التاريخ

التصديق على التوقيع
Signature Confirmed